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Портфолио для 5 класса 

Famous building in my country: the Palace of Farmers in Kazan 

 

The Palace of Farmers is a beautiful building in Kazan and I really like its modern architecture! It was built in 2013 by 
a architect named Alexander Krylov. The palace is made of glass and stone, which makes it look shiny and special. It 
has many floors and big tall windows that’s why rooms are light. Inside there are offices for farmers, meeting rooms 
and places to hold events. The design of the palace looks like a big, colorful castle. People come from all over to see 
it and take pictures. I think it is a wonderful place that shows how beautiful modern buildings can be! 

Знаменитое здание моей страны: Дворец земледельцев в Казани 

Дворец земледельцев — красивое здание в Казани, мне очень нравится его современная архитектура! Его 
построил в 2013 году архитектор Александр Крылов. Дворец выполнен из стекла и камня, что придает ему 
блестящий и особенный вид. В нем много этажей и большие высокие окна, поэтому в комнатах светло. 
Внутри расположены офисы для фермеров, конференц-залы и места для проведения мероприятий. По 
дизайну дворец выглядит как большой красочный замок. Люди приезжают отовсюду, чтобы увидеть его и 
сфотографироваться. Я считаю, что это прекрасное место, которое показывает, насколько красивыми могут 
быть современные здания! 
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